

**基督教恩苗東九龍幼稚園**  
**Gracefield East Kowloon Christian Kindergarten**  
**2022 至 2023 下學期代辦費列表 (二月至七月)**  
**Paid Items Price List of 2022-2023 Second Semester (Feb - Jul)**

班別 Class: **高班 (全日) - K3 (Whole Day)**

類別 Type	摘要 Items	售價 Amount	✓	選項 Choices
A. 輔助教材費 Exercise Books	溫習冊	\$ 46.00		
	親子互動冊	\$ 52.00		
	中文筆順簿	\$ 46.00		
	中文練習簿 2本	\$ 112.00		
	English Fun Fun Book	\$ 52.00		
	My English Exercise Book 1 & 2	\$ 104.00		
	數學遊戲冊	\$ 52.00		
	學生家課冊	\$ 54.00		
	兒歌畫冊	\$ 31.00		
		合共 Total	\$ 549.00	
B. 文儀美勞用品費 Teaching/Learning Materials	文具 (三角鉛筆、剪刀、膠擦、記憶棒...等)	\$ 100.00		
	美勞用具 (白膠漿、膠水、漿糊筆、雙面膠紙、各類顏料、各類顏色筆...等)	\$ 200.00		
	美勞紙張 (畫紙、瓦通紙、手工紙、新聞紙、不同種類的紙...等)	\$ 250.00		
		合共 Total	\$ 550.00	
C. 茶點費 Snack/Food/Refreshment		\$ 900.00		
	總合共 Grand Total	\$ 1,999.00		

請簽回本代辦費列表並連同銀行入數紙於2023年1月13日前交回校方。

Please return to us the signed return slip and the pay in slip. Before 15th Jan 2023.

本人同意/不同意委託基督教恩苗東九龍幼稚園代辦以下費用。

I \*agree/do not agree to authorize Gracefield East Kowloon Christian Kindergarten purchase on my behalf the below miscellaneous items.

類別 Type	摘要 Items	售價 Amount	✓	選項 Choices
A. 輔助教材費	Exercise Books	\$ 549.00		
B. 文儀美勞用品費	Teaching/Learning Materials	\$ 550.00		
C. 茶點費	Snack/Food/Refreshment	\$ 900.00		
	總合共 Grand Total	\$ 1,999.00		

學生姓名 Name of Student \_\_\_\_\_

家長/監護人簽署 Signature of Parent \_\_\_\_\_ 日期 Date \_\_\_\_\_

註 P.S. \*請刪去不適用者。 Please delete whichever is not applicable.

請各家長注意，選購教育用品或服務純屬自願。家長可按個別需要向校方選購，或可選擇透過其他途徑購買或取得有關教育用品/服務。

Parents, please note that acquisition of any school items or services is entirely voluntary and parents can select and purchase from the school individual items or services required according to their own needs. Parents can also choose to acquire the school items or services concerned through other means.

**基督教恩苗東九龍幼稚園**  
**Gracefield East Kowloon Christian Kindergarten**  
**2022 至 2023 下學期代辦費列表 (二月至七月)**  
**Paid Items Price List of 2022-2023 Second Semester (Feb - Jul)**

班別 Class: **高班 (上午) - K3 (Half Day)**

類別 Type	摘要 Items	售價 Amount	✓	選項 Choices
A. 輔助教材費 Exercise Books	溫習冊	\$ 46.00		
	親子互動冊	\$ 52.00		
	中文筆順簿	\$ 46.00		
	中文練習簿 2本	\$ 112.00		
	English Fun Fun Book	\$ 52.00		
	My English Exercise Book 1 & 2	\$ 104.00		
	數學遊戲冊	\$ 52.00		
	學生家課冊	\$ 54.00		
	兒歌畫冊	\$ 31.00		
		合共 Total	\$ 549.00	
B. 文儀美勞用品費 Teaching/Learning Materials	文具 (三角鉛筆、剪刀、膠擦、記憶棒...等)	\$ 100.00		
	美勞用具 (白膠漿、膠水、漿糊筆、雙面膠紙、各類顏料、各類顏色筆...等)	\$ 200.00		
	美勞紙張 (畫紙、瓦通紙、手工紙、新聞紙、不同種類的紙...等)	\$ 250.00		
		合共 Total	\$ 550.00	
C. 茶點費 Snack/Food/Refreshment		\$ 600.00		
	總合共 Grand Total	\$ 1,699.00		

請簽回本代辦費列表並連同銀行入數紙於2023年1月13日前交回校方。

Please return to us the signed return slip and the pay in slip. Before 13th June 2023.

本人同意/不同意委託基督教恩苗東九龍幼稚園代辦以下費用。

I \*agree/do not agree to authorize Gracefield East Kowloon Christian Kindergarten purchase on my behalf the below miscellaneous items.

類別 Type	摘要 Items	售價 Amount	✓	選項 Choices
A. 輔助教材費	Exercise Books	\$ 549.00		
B. 文儀美勞用品費	Teaching/Learning Materials	\$ 550.00		
C. 茶點費	Snack/Food/Refreshment	\$ 600.00		
	總合共 Grand Total	\$ 1,699.00		

學生姓名 Name of Student \_\_\_\_\_

家長/監護人簽署 Signature of Parent \_\_\_\_\_ 日期 Date \_\_\_\_\_

註 P.S. \*請刪去不適用者。 Please delete whichever is not applicable.

請各家長注意，選購教育用品或服務純屬自願。家長可按個別需要向校方選購，或可選擇透過其他途徑購買或取得有關教育用品/服務。

Parents, please note that acquisition of any school items or services is entirely voluntary and parents can select and purchase from the school individual items or services required according to their own needs. Parents can also choose to acquire the school items or services concerned through other means.

**基督教恩苗東九龍幼稚園**  
**Gracefield East Kowloon Christian Kindergarten**  
**2022 至 2023 下學期代辦費列表 (二月至七月)**  
**Paid Items Price List of 2022-2023 Second Semester (Feb - Jul)**

班別 Class: **低班 (全日) - K2 (Whole Day)**

類別 Type	摘要 Items	售價 Amount	✓	選項 Choices
A. 輔助教材費 Exercise Books	溫習冊	\$ 41.40		
	親子互動冊	\$ 41.40		
	中文筆順簿	\$ 41.40		
	中文練習簿 2本	\$ 105.70		
	英文練習簿2本	\$ 105.70		
	數學練習簿	\$ 41.40		
	合共 Total	\$ 377.00		
B. 文儀美勞用品費 Teaching/Learning Materials	文具 (三角鉛筆、剪刀、膠擦、記憶棒...等)	\$ 100.00		
	美勞用具 (白膠漿、膠水、漿糊筆、雙面膠紙、各類顏料、各類顏色筆...等)	\$ 200.00		
	美勞紙張 (畫紙、瓦通紙、手工紙、新聞紙、不同種類的紙...等)	\$ 250.00		
	合共 Total	\$ 550.00		
C. 茶點費 Snack/Food/Refreshment		\$ 900.00		
	總合共 Grand Total	\$ 1,827.00		

請簽回本代辦費列表並連同銀行入數紙於2023年1月13日前交回校方。

Please return to us the signed return slip and the pay in slip. Before 13th Jan 2023.

本人同意/不同意委託基督教恩苗東九龍幼稚園代辦以下費用。

I \*agree/do not agree to authorize Gracefield East Kowloon Christian Kindergarten purchase on my behalf the below miscellaneous items.

類別 Type	摘要 Items	售價 Amount	✓	選項 Choices
A. 輔助教材費	Exercise Books	\$ 377.00		
B. 文儀美勞用品費	Teaching/Learning Materials	\$ 550.00		
C. 茶點費	Snack/Food/Refreshment	\$ 900.00		
	總合共 Grand Total	\$ 1,827.00		

學生姓名 Name of Student \_\_\_\_\_

家長/監護人簽署 Signature of Parent \_\_\_\_\_ 日期 Date \_\_\_\_\_

註 P.S. \*請刪去不適用者。 Please delete whichever is not applicable.

請各家長注意，選購教育用品或服務純屬自願。家長可按個別需要向校方選購，或可選擇透過其他途徑購買或取得有關教育用品/服務。

Parents, please note that acquisition of any school items or services is entirely voluntary and parents can select and purchase from the school individual items or services required according to their own needs. Parents can also choose to acquire the school items or services concerned through other means.

**基督教恩苗東九龍幼稚園**  
**Gracefield East Kowloon Christian Kindergarten**  
**2022 至 2023 下學期代辦費列表 (二月至七月)**  
**Paid Items Price List of 2022-2023 Second Semester (Feb - Jul)**

班別 Class: **低班 (上午) - K2 (Half Day)**

類別 Type	摘要 Items	售價 Amount	✓	選項 Choices
A. 輔助教材費 Exercise Books	溫習冊	\$ 41.40		
	親子互動冊	\$ 41.40		
	中文筆順簿	\$ 41.40		
	中文練習簿 2本	\$ 105.70		
	英文練習簿2本	\$ 105.70		
	數學練習簿	\$ 41.40		
	合共 Total	\$ 377.00		

B. 文儀美勞用品費 Teaching/Learning Materials	文具 (三角鉛筆、剪刀、膠擦、記憶棒...等)	\$ 100.00		
	美勞用具 (白膠漿、膠水、漿糊筆、雙面膠紙、各類顏料、各類顏色筆...等)	\$ 200.00		
	美勞紙張 (畫紙、瓦通紙、手工紙、新聞紙、不同種類的紙...等)	\$ 250.00		
	合共 Total	\$ 550.00		

C. 茶點費 Snack/Food/Refreshment		\$ 600.00		
	總合共 Grand Total	\$ 1,527.00		

請簽回本代辦費列表並連同銀行入數紙於2023年1月13日前交回校方。

Please return to us the signed return slip and the pay in slip. Before 13th Jan 2023.

本人同意/不同意委託基督教恩苗東九龍幼稚園代辦以下費用。

I \*agree/do not agree to authorize Gracefield East Kowloon Christian Kindergarten purchase on my behalf the below miscellaneous items.

類別 Type	摘要 Items	售價 Amount	✓	選項 Choices
A. 輔助教材費	Exercise Books	\$ 377.00		
B. 文儀美勞用品費	Teaching/Learning Materials	\$ 550.00		
C. 茶點費	Snack/Food/Refreshment	\$ 600.00		
	總合共 Grand Total	\$ 1,527.00		

學生姓名 Name of Student \_\_\_\_\_

家長/監護人簽署 Signature of Parent \_\_\_\_\_ 日期 Date \_\_\_\_\_

註 P.S. \*請刪去不適用者。 Please delete whichever is not applicable.

請各家長注意，選購教育用品或服務純屬自願。家長可按個別需要向校方選購，或可選擇透過其他途徑購買或取得有關教育用品/服務。

Parents, please note that acquisition of any school items or services is entirely voluntary and parents can select and purchase from the school individual items or services required according to their own needs. Parents can also choose to acquire the school items or services concerned through other means.

**基督教恩苗東九龍幼稚園**  
**Gracefield East Kowloon Christian Kindergarten**  
**2022 至 2023 下學期代辦費列表 (二月至七月)**  
**Paid Items Price List of 2022-2023 Second Semester (Feb - Jul)**

班別 Class: **幼兒班 (上午) - K1 (Half Day)**

類別 Type	摘要 Items	售價 Amount	✓	選項 Choices
A. 輔助教材費 Exercise Books	溫習冊	\$ 41.30		
	親子互動冊	\$ 44.40		
	課業冊	\$ 41.30		
	活動冊	\$ 56.00		
	合共 Total	\$ 183.00		
B. 文儀美勞用品費 Teaching/Learning Materials	文具 (三角鉛筆、剪刀、膠擦、記憶棒... 等)	\$ 100.00		
	美勞用具 (白膠漿、膠水、漿糊筆、雙面膠紙、各類顏料、各類顏色筆... 等)	\$ 200.00		
	美勞紙張 (畫紙、瓦通紙、手工紙、新聞紙、不同種類的紙... 等)	\$ 250.00		
	合共 Total	\$ 550.00		
C. 茶點費 Snack/Food/Refreshment		\$ 600.00		
總合共 Grand Total		\$ 1,333.00		

請簽回本代辦費列表並連同銀行入數紙於2023年1月13日前交回校方。

Please return the signed Paid Items Price List and the bank pay in slip to us before 13th Jan 2023.

本人同意/不同意委託基督教恩苗東九龍幼稚園代辦以下費用。

I \*agree/do not agree to authorize Gracefield East Kowloon Christian Kindergarten purchase on my behalf the below miscellaneous items.

類別 Type	摘要 Items	售價 Amount	✓	選項 Choices
A. 輔助教材費	Exercise Books	\$ 183.00		
B. 文儀美勞用品費	Teaching/Learning Materials	\$ 550.00		
C. 茶點費	Snack/Food/Refreshment	\$ 600.00		
總合共 Grand Total		\$ 1,333.00		

學生姓名 Name of Student \_\_\_\_\_

家長/監護人簽署 Signature of Parent \_\_\_\_\_ 日期 Date \_\_\_\_\_

註 P.S. \*請刪去不適用者。 Please delete whichever is not applicable.

請各家長注意，選購教育用品或服務純屬自願。家長可按個別需要向校方選購，或可選擇透過其他途徑購買或取得有關教育用品/服務。

Parents, please note that acquisition of any school items or services is entirely voluntary and parents can select and purchase from the school individual items or services required according to their own needs. Parents can also choose to acquire the school items or services concerned through other means.

**基督教恩苗東九龍幼稚園**  
**Gracefield East Kowloon Christian Kindergarten**  
**2022 至 2023 下學期代辦費列表 (二月至七月)**  
**Paid Items Price List of 2022-2023 Second Semester (Feb - Jul)**

班別 Class: **幼兒班 (全日) - K1 (Whole Day)**

類別 Type	摘要 Items	售價 Amount	✓	選項 Choices
A. 輔助教材費 Exercise Books	溫習冊	\$ 41.30		
	親子互動冊	\$ 44.40		
	課業冊	\$ 41.30		
	活動冊	\$ 56.00		
	合共 Total	\$ 183.00		
B. 文儀美勞用品費 Teaching/Learning Materials	文具 (三角鉛筆、剪刀、膠擦、記憶棒...等)	\$ 100.00		
	美勞用具 (白膠漿、膠水、漿糊筆、雙面膠紙、各類顏料、各類顏色筆...等)	\$ 200.00		
	美勞紙張 (畫紙、瓦通紙、手工紙、新聞紙、不同種類的紙...等)	\$ 250.00		
	合共 Total	\$ 550.00		
C. 茶點費 Snack/Food/Refreshment		\$ 900.00		
總合共 Grand Total		\$ 1,633.00		

請簽回本代辦費列表並連同銀行入數紙於2023年1月13日前交回校方。

Please return the signed Paid Items Price List and the bank pay in slip to us before 13th Jan 2023.

本人同意/不同意委託基督教恩苗東九龍幼稚園代辦以下費用。

I \*agree/do not agree to authorize Gracefield East Kowloon Christian Kindergarten purchase on my behalf the below miscellaneous items.

類別 Type	摘要 Items	售價 Amount	✓	選項 Choices
A. 輔助教材費	Exercise Books	\$ 183.00		
B. 文儀美勞用品費	Teaching/Learning Materials	\$ 550.00		
C. 茶點費	Snack/Food/Refreshment	\$ 900.00		
總合共 Grand Total		\$ 1,633.00		

學生姓名 Name of Student \_\_\_\_\_

家長/監護人簽署 Signature of Parent \_\_\_\_\_ 日期 Date \_\_\_\_\_

註 P.S. \*請刪去不適用者。 Please delete whichever is not applicable.

請各家長注意，選購教育用品或服務純屬自願。家長可按個別需要向校方選購，或可選擇透過其他途徑購買或取得有關教育用品/服務。

Parents, please note that acquisition of any school items or services is entirely voluntary and parents can select and purchase from the school individual items or services required according to their own needs. Parents can also choose to acquire the school items or services concerned through other means.